
Z Á P I S

o průběhu  devatenáctého  zasedání  
Zastupitelstva  obce  Soběšovice 

konaného dne  9.  června 2010  v ZM Obecního úřadu Soběšovice

Počet přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice:                       13 členů, 2 členové nepřítomni, 
(listiny přítomných členů ZO a hostů  - přílohy zápisu).   

1. Zahájení
Devatenácté  zasedání  Zastupitelstva  obce  Soběšovice   zahájil    starosta  obce  Ing. Karel Obluk v  
17:03   hodin.  Přivítal přítomné,  z celkového počtu  15 členů zastupitelstva obce  bylo  přítomno 13 
členů,  (omluveni – p. Jan Chrobok, p. Petr Pavlok). Zastupitelstvo obce je usnášeníschopné, konání 
zasedání bylo v souladu se zákonem zveřejněno (zápis z minulého zasedání  členové  zastupitelstva   
obce  obdrželi), z průběhu zasedání  zastupitelstva obce je nahráván zvukový záznam.

2. Schválení pořadu jednání (programu) ZO
Starosta obce předložil členům zastupitelstva obce celkový návrh pořadu jednání (programu)  
zasedání takto: 

Program:

1. Zahájení.
2. Schválení pořadu jednání (programu).
3. Volba návrhové komise pro přípravu usnesení ZO.
4. Určení ověřovatelů zápisu o průběhu zasedání ZO.
5. Kontrola úkolů z minulého zasedání ZO.
6. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO.
7. Zápisy výborů kontrolního a finančního ZO.
8. Stanovení počtu členů ZO do dalšího volebního období.
9. Závěrečný účet obce za rok 2009.
10. Rozpočtové opatření č. 2 roku 2010.
11. Nabytí nemovitostí.
12. Různé.
13. Dotazy, připomínky.
14. Návrh usnesení zastupitelstva obce.
15. Závěr.

Starosta obce  vyzval přítomné  k podání dotazů či  připomínek k návrhu programu,  připomínky nebyly 
podány, hlasováno.
Výsledek hlasování členů ZO o  návrhu pořadu jednání (programu) 19. zasedání ZO:
pro:  13,  proti: 0,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje:
pořad  jednání (program)  19. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 

3. Volba návrhové komise pro přípravu usnesení ZO
Starosta obce navrhl  složení návrhové komise: Ing. Ivo Papala, p. Miroslav Kovář, p. Stanislav Hrabec 
a předložil   návrh  komise  v  tomto složení  členům ZO  k připomínkám a hlasování. Připomínky 
nebyly  podány.
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu složení návrhové komise: 
pro:  11,   proti: 0,  zdržel se: 2.
Zastupitelstvo obce schvaluje:
návrhovou komisi  19. zasedání ZO ve složení:  Ing. Ivo Papala, p. Miroslav Kovář, p. Stanislav 
Hrabec. 
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4. Určení ověřovatelů zápisu o průběhu zasedání ZO
Starosta obce navrhl ověřovatele zápisu: MUDr. Anna Bošková, p. Václav Zahraj, návrh předložil 
členům zastupitelstva  obce  k připomínkám a hlasování.
Připomínky nevzneseny.
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu ověřovatelů zápisu:
pro: 12,  proti: 0,  zdržel se: 1.
Zastupitelstvo obce schvaluje:
ověřovatele zápisu 19. zasedání ZO:  MUDr. Anna Bošková, p. Václav Zahraj.                                                                        

5. Kontrola úkolů z minulého zasedání ZO  
Starosta  obce přednesl zprávu o plnění usnesení ZO - kontrolu  úkolů  stanovených minulými 
zasedáními  ZO, oba úkoly byly splněny, Ing Ivo Papala – podal námitku proti zápisu, ale starosta 
nekontroluje, zda byly podány námitky proti zápisu?, starosta obce – neví o žádné námitce, Ing. Ivo 
Papala – podal  před čtvrthodinou a starosta byl  vedle v kanceláři, starosta obce – nekontroluje poštu 
10 minut před zasedáním, jsou–li  nějaké námitky, pak je podat, Ing. Ivo Papala – podle jednacího řádu 
postupovat, na začátku ZO kontrola, starosta obce – pak tedy musíme zkontrolovat záznam ZO, má-li 
Ing. Papala námitku, nechť ji  přečte, Ing. Ivo Papala přednesl  námitku  proti  zápisu 18. ZO,  starosta 
obce – dát do úkolů, předseda návrhové komise a ověřovatelé zápisu 18. ZO prověří a sdělí příštímu 
zasedání ZO výsledek, 
Starosta obce dokončil - k plnění  zbývají úkoly:  z 12. zasedání ZO -  úkol č. 4 zůstává, z 16. 
zasedání ZO -  úkol č.  2 zůstává.

6. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO
Místostarosta obce  p. Ivo Dominík přednesl zprávu o činnosti rady obce za období od minulého 
zasedání ZO  dle zápisů a usnesení  zasedání  rady obce,  rada obce  se  za  uplynulé   období  sešla                                
pětkrát.

7. Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního
a) Předseda výboru kontrolního přednesl   zápis z kontroly pokladních operací provedené  dne 

31. 5. 2010 v pokladně ZŠ a MŠ Soběšovice, s výsledkem “bez závad“ a zápis  z kontroly 
pokladních operací provedené téhož dne v pokladně OÚ Soběšovice, s výsledkem „bez 
závad“  a  zápis ze zasedání výboru kontrolního  ze dne 1. 6. 2010.

b) Předseda výboru finančního Ing. Viktor Sitek přednesl zápis a usnesení výboru finančního ze 
dne 3. 6. 2010.

8. Stanovení počtu členů ZO do dalšího volebního období.
Starosta obce – předkládán  materiál č. 1 – stanovení počtu členů ZO do dalšího volebního období, 
rada obce navrhuje ponechat stávající počet 15 členů ZO, otevřel diskusi:  p. Karel Mintěl  – počet 15 
již od r. 1992, nevidí důvod změnit, další připomínky nepodány, hlasováno.
Výsledek hlasování o stanovení 15 členů ZO do dalšího volebního období:
pro: 13,  proti: 0,  zdržel se: 0.
Zastupitelstvo obce schvaluje:
Stanovení počtu členů Zastupitelstva obce Soběšovice  do dalšího volebního období na 15 členů  
podle ust. § 67 a § 68 zákona  č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 
předpisů.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   
Starosta obce – v souladu se zákonem  zveřejnění do 2 dnů na úřední desce – zapsat do úkolů.
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9. Závěrečný účet obce za rok 2009.
Starosta obce – přednesl Závěrečný účet obce za rok 2009 a zprávu o výsledku přezkoumání  
hospodaření obce za rok 2009 provedenou odborem kontroly KÚ MS kraje, otevřel rozpravu. 
Připomínky nebyly podány, starosta obce přednesl návrh na usnesení, hlasováno.
Výsledek hlasování o závěrečném účtu obce za r. 2009 a souhlas s hospodařením obce:
pro: 13,  proti: 0,  zdržel se: 0.
Zastupitelstvo obce schvaluje:
Závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2009 a souhlasí s celoročním hospodařením obce za rok 
2009 „bez výhrad“.

10. Rozpočtové opatření č. 2 roku 2010.
Předseda finančního výboru Ing. Viktor Sitek přednesl  rozpočtové opatření č. 2 r. 2010, starosta obce 
otevřel diskusi: Ing. Ivo Papala – dotaz k DPS – změna v navýšení 80 tis. Kč?, starosta obce – 
v minulých letech jsme nedali ani korunu, původní požadavek byl 120 tis. Kč, odečteno to, co si  platí 
občané sami, Ing. Ivo Papala – proč jsme neplatili  průběžně, zda byly nějaké dohody?, starosta obce 
– nehradili jsme, dohody nebyly uzavřeny, nyní došlo ke změnám v provozu Charity. Další připomínky 
nebyly podány, hlasováno.
Výsledek hlasování o rozpočtovém opatření č. 2 r. 2010:
pro: 13,  proti: 0,  zdržel se: 0.
Zastupitelstvo obce schvaluje:
Rozpočtové opatření č. 2/2010: v příjmech zvýšení o 613 000,00 Kč, ve výdajích zvýšení o 
613 000,00 Kč.

11. Nabytí nemovitostí.
Místostarosta obce přednesl  návrh darovací smlouvy mezi  obcí Soběšovice a p. Liczmanem 
Jindřichem, Stanislavem, Janem a p. Šimonovou Annou, starosta obce – jedná se o zbývající díl 
pozemku pod místní komunikací, otevřel rozpravu. Připomínky nepodány, starosta obce přednesl 
návrh na usnesení, hlasováno.
Výsledek hlasování o darovací smlouvě:
pro: 13,  proti: 0,  zdržel se: 0.
Zastupitelstvo obce schvaluje:
Darovací smlouvu mezi  vlastníky: p. Liczmanem Jindřichem, p. Liczmanem Stanislavem, p. 
Liczmanem Janem, p. Šimonovou Annou  jako  dárci   a  Obcí  Soběšovice  jako obdarovaným  12/56 
pozemku par. č. 667 o výměře 1 067 m2, 12/56 pozemku par. č. 321/2 o výměře 525 m2, 12/56 
pozemku par. č. 321/4 o výměře 235 m2, vše v k. ú. Horní Soběšovice.

12. Různé.
Starosta obce přednesl: 
a) Realizaci „Zařízení dětského hřiště u ZŠ a MŠ“ ,
b) Realizaci“ Revitalizace a sanace volnočasového areálu“ – stávající sportoviště,
a) Starosta obce - zajišťuje MAS Třanovice – program Leader, jsme schváleni jako první náhradníci, 
otevřel diskusi: Ing. Miroslav Peřina – peníze nejsou, ale my jsme to odsouhlasili, to je systém, byl by 
rád, kdybychom to neschválili  tak jak je to nakresleno, on byl u realizace v D. Domaslavicích,  
návaznost na zadní část, už si nepamatuje, co jsme schvalovali, vhodné neschválit,  zde máme to co 
je před vchodem - něco podobného bylo v Domaslavicích nakonec došlo k tomu, že by vznikla 
estetická škoda v centru obce, okolo jsou RD, starosta si rozhoduje, starosta obce – žádný starosta 
nerozhoduje, 3 nebo 4 firmy daly návrhy, nakonec vybrána specializovaná firma, která se tím zabývá, 
v Domaslavicích je to úplně o něčem jiném, mají to vzadu, zpracována dokumentace – 2 x již 
tělocvična žádána v dotačních titulech, je to v souladu se záměrem, pravá strana -  mateřská škola, 
oploceno podle normy, je v souladu s tělocvičnou, přidali  jsme část pro děti  1. stupně, budeme-li 
vyzváni nutno mít hotovo, jsme náhradníci, vybrán byl projekt, kde vznikla pracovní místa, předstihl 
všechny, záměr pro MŠ je již několik let, nyní vyhlásili program z Leaderu, jestli nebude připraven 
projekt nemá obec šanci  během měsíce vše zpracovat, p. Karel  Mintěl  – je to potřebná věc, Ing. 
Miroslav Peřina – hospodu zavírají v deset, p. Václav Zahraj – nemístné poznámky, starosta obce – 
hovořit k věci, Ing. Ivo Papala – problém  je v něčem jiném,  ZO  jako  loutky, starosta musí mít  hned,  
veřejnost  zůstala doma,  starosta obce – nesouhlasí, veřejnost je vždy informována o investičních 
záměrech,  Ing. Miroslav Peřina –  nespěchá  to,  jak dalece  se  vyjádřili rodiče?,  někdo z rodičů  být 
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technický dozor, pořád jen sháníme peníze, porcování medvěda, tak se dává, starosta obce – 
neskutečné řeči, celá záležitost  začínala ve škole, u ředitelky školy, v MŠ, oni  sami projednávali 



s firmami, pak několik návrhů do rady, jednáno s realizátory hřišť, některé věci se vyměnily, vždycky 
tak začínal od těch, kteří jsou přímo u toho, nyní tyto tlachy, Ing. Viktor Sitek – nechat na příslušných 
odbornících, necítí se být odborníkem na vybavení dětských hřišť,  místostarosta obce -  i na školské 
radě projednáváno, jak ředitelka školy tak i p. Grulichová nemají žádný problém, byly by rády, kdyby 
pro děti bylo, Ing. M. Papalová – připomínka k 2. projektu, starosta obce – k  2. projektu později,  Ing. 
T. Wunsch – za rodiče, děti v současnosti  3 - 4 letí caparti, v obci málo příležitostí pro dětskou aktivitu, 
co se týče navržených prvků měl podobné prvky možnost realizovat v Karviné, z reakcí dětí i učitelek - 
byly maximálně vítány, starosta obce přednesl návrh na usnesení, hlasováno.
Výsledek hlasování o realizaci dětského hřiště u ZŠ a MŠ:
pro: 11,  proti: 0,  zdržel se: 1,  nehlasoval:  1.
Zastupitelstvo obce schvaluje:
Realizovat „Zařízení dětského hřiště u ZŠ a MŠ“ v rozsahu předložené dokumentace na pozemku par. 
č. 453/10 a  453/2  v  k. ú. Horní Soběšovice.

b) Starosta obce – na minulých zasedáních připomínky, že se nic  pro sportovní vyžití nedělá, 
zvažovalo se v radě, jak hřiště nejlépe řešit, co se týče školy – na tělocvičně trváme, budeme žádat 
potřetí, na hřišti ve spádu rozdíl téměř metr, naše území se dostalo do oblasti  revitalizace, co bylo 
dříve v obci zatopeno výstavbou přehrady, za posledních  20 let na hřišti  akcí pomálu, bylo několik 
jednání se zástupci jednotlivých složek v obci, též v komisi  StaŽP, zvažováno, zda víceúčelové využití 
i potřeba zázemí pro akce,  po mnohých úpravách jsme skončili  u návrhu, který zde vidíte, hasiči pro 
soutěže, ostatní sportovci též možnost, nejen fotbal, vytvořit plochu i pro kulturní využití, děti 
radovánky, v zimním období možné přenosné mantinely, nastříkat vodu a bruslení, původně úvaha o 
SKATE U-rampě  – odborníci nedoporučují vzhledem k zajištění bezpečnosti, v zadní části  nutná 
opěrná zeď, bude tak řešen i zoufalý stav pozemků  pod hřiště, vlastníci celou době nic neříkali, 
končící kanalizace, bude řešeno, dále záchytné parkoviště, v areálu kanalizace, s Lapolem, stávající 
objekt Sokolovny je třeba rekonstruovat, stav suterénu špatný, nezbytné zázemí pro sportující, 
recepce – správce, který bude areál spravovat, příruční sklad – volný přístup z parkoviště, přes hřiště 
jde hlavní rozvod vody proto se muselo řešit šikmo, požadavek rodičů o prostor pro dětské vyžití  
řešen zařízením dětského hřiště u školy, projekt v 1. kole třetího měsíce v mezirezortní komisi, se 
všemi v obci, se kterými  se mluvilo – souhlasili  s víceúčelových využitím hřiště, Ing. M. Papalová – 
jediná připomínka k tomu systému jak to bylo projednáváno, aktivní občané, kteří zde sedí nikdy 
návrhy neviděli, najednou zde vidíme projekt, proč  nezjistit dotazníkem občanům?, proč by nemohl 
nějaký návrh být diskutován, neproběhlo z jejího pohledu veřejně, starosta obce – co je na návrhu 
špatně?, Ing. M. Papalová -  za 2 min  nelze sdělit názor, člověk si musí nechat  projít hlavou, nedbá 
se o údržbu, aby se hřiště pravidelně  kosilo, děti  až tolik nepotřebují zpevněné plochy,  starosta obce 
– manžel Ing. Papalové pracoval  na úřadě  dlouhá léta a hřiště se častěji nekosilo, všechny složky 
v obci  hasiči, sokolníci  přišli - názor, že chtějí využití víceúčelově, zášť – já jsem u toho nebyl, tak ne,  
je  1., 2., 3. zápis z jednání, kde se vyjadřovali, on jako starosta řekl  – bude-li  odpor, prostředky se 
přesunou do jiné obce, ne do naší, Ing. M. Papalová – už nebude zachována tradice fotbalu 
Ženatí:Svobodní v miniaturním hřišti, její syn chodí hrát fotbal  na Lučinu, čekala, že se třeba u nás 
fotbal začne hrát, protinávrh se chce za 1 min, starosta obce – přes mikroregion vybudována hřiště a 
sportoviště v okolních obcích pro všechny, s různým využitím,  v Domaslavicích – dobré, v Bludovicích 
– ještě lepší, teď  bude na Lučině, nyní oni   říkají -  my zase budeme hrát u Vás to, na co hřiště 
nemáme, Ing. M. Papalová – diskuse měla proběhnout, nebylo veřejnosti známo, starosta obce – 
podstatná část zástupců, kteří chodí sportovat byli  u toho, místostarosta obce -  hned při  1. setkání 
zvažováno jestli fotbalové hřiště jen upravit nebo víceúčelový areál, tradice Svobodní:Ženatí tu je, je 
pěkná, některé roky se těžce nasbíralo 6 – 7 hráčů, v menším rozsahu si  klidně mohou zahrát, 
v Domaslavicích je hřiště travnaté, viděl  zde pást slepice, nadšení hrát vyprchalo, držet si  fotbalové 
hřiště s tím, že se někdy začne hrát není rozumné, p. J. Pavloková – základní otázka - kolik to bude 
stát?, je to krásný projekt, oploceno, umělý trávník, budeme mít na údržbu?, starosta obce – výborná 
otázka, v rámci revitalizace realizaci  zabezpečuje MF ve 100% výši, obec  se podílí 4,5% na zajištění 
dokumentace, my nevybíráme dodavatele, vše zajišťuje MF, cca 17 mil Kč, veškeré sítě, drenáže, 
parkoviště, kanály, rozvody elektřiny, opěrná zeď, cena vyjde z výběrového řízení MF, úkolem obce je 
dohlížet, oplocení je celkové, i  hřiště uprostřed, bude přístupné veřejnosti, ale vnitřní část musí být 
pod dohledem, Ing. Miroslav Peřina – náklady na údržbu?, starosta obce – když tam budou lidé 
chodit, budou tam platit, v Řepištích postaveno  dílo za 35 mil. Kč, vždy musí být správce, věcí nového 
ZO, Ing. Ivo Papala – zase  o nás  bez  nás, jde o zrušení fotbalového hřiště, rušení  velkého fotbalu 
v Soběšovicích,  rušení velké plochy,  naproti tomu o čem jsme se bavili – malá víceúčelová hřiště  se 
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najdou všude, měla by proběhnout veřejná diskuse, není to koupě rohlíku, využití na hřišti  zásadní věc 
pro všechny budoucí generace, rozhoduje pár vyvolených občanů, různě propletených, někde dělají 
makety i pro malé věci, takhle se to nedá dělat, starostovi  –  to není demokratické, nic  kloudného 
nevznikne, mluvil  s několika lidmi a nic nevěděli, v pozvánce na ZO to není - schované v různém, kdo 
zastupoval  občany?, starosta se zaštiťoval souhlasem, starosta obce – zvláštní, nikdo nic  neví, 
svoláni zástupci  hasičů, sokola, obce, rady, komise StaŽp, ZŠ nejdříve, pak do komise StaŽp, pak do 



rady, potřebné - abychom stihli  mezirezortní komisi, zaráží jej, že nikdo nic  neví, odpor vždycky proti 
všemu, Ing. František Florián – Vy jste vždycky proti  všemu, ve Vašem období jste řešili   metrový plot 
nebo živý, Ing. Ivo Papala – před 2 lety spolu s předsedou zahrádkářů se řešila pouze sokolovna, 
nepadla žádná zmínka o hřišťátkách, nyní takové změny, dnes starosta zaštiťuje projednáváním a 
souhlasem, kdo zastupoval a byl za sokolníky?, starosta obce – předseda TJ p. Dámek, Ing. Ivo 
Papala – zda s tím byli  členové Sokola seznámeni?, před 2 lety nebyla vůbec žádná řeč  využít plochy 
hřiště, sešli jsme se jen k sokolovně, starosta obce – plocha hřiště je pokleslá spádově o metr, hřiště 
nemá ani potřebný rozměr jako fotbalové, museli bychom udělat opěrnou zeď, celé nově nasypat – 
náklady pro obec vysoké, dlouho bylo zvažováno, zda vstoupit do víceúčelového využití, p. Václav 
Zahraj -  vrátí se do historie, určitou dobu pracoval  v Sokole, hrála se podbeskydská liga, tehdy se 
rozměr hřiště  neměřil jako dnes, už 2x se dělala kanalizace, různé úpravy, nedocílili  jsme, aby hřiště 
nebývalo ve vodě, sokolovnu měl  jednu dobu pronajatu jeho zeť na fitcentrum, skončilo finančním 
fiaskem pro nezájem, obec na provoz sama neměla, další využití hasičům, bývalý Sokol se rozpadl, 
chodívalo se na turistické výlety, cvičit do tělocvičny, není jednoduché udržet fotbalový klub, peníze ze 
státu chybí, zapotřebí delší horizont než 5-10 let, p. Karel Mintěl – když se projednával  příspěvek na 
kostel, hlasité názory, že není dáváno na sport, občan R.F., najednou, když se chce pro sportovní 
využití v obci je to zase špatně, je přesvědčen, že záměr využít víceúčelově je dobrý, využití, že se 2x 
ročně zahraje fotbal  je málo, neví, proč  občané zastupitelé jsou opět proti, vadí i  využití pro děti, úmysl 
neklidu v obci - polepili jste plakáty celou dědinu, zastávky, p. Petr Voznica – hrával fotbal tady i na 
Lučině, od r. 1969, zúčastňoval se sportovních akcí, fotbal neobnáší  jen družstvo 11-ti,  musí být 
aspoň 15 – 18 lidí trvale, je třeba přihlásit ten oddíl  do ČFS, odhlášení ze soutěže v průběhu sezóny 
obnáší značnou pokutu, hra do r. 1987, v r. 1990 skončil  Sokol činnost, po určité době  obnovena 
činnost, někteří lidé skončili  z osobních důvodů, za peníze Sokola jsou každoročně akce pro všechny 
lidi, chybí pomáhající, ping-pong v sále skončil, jelikož nikdo není ochoten hlídat, když všechno 
zůstane na 4 lidech - nelze to stíhat, Vy chcete říct, že tady bude někdy fotbal?, v Žermanicích mají 
k dispozici celé hřiště pro občany zdarma, zúčastnil se - málo lidí, pokud nebude  nějaký velký zájem 
a sponzor –nereálné,  5 lidí na velký fotbal  nestačí, na menší hřiště  se snad hráči  seženou, další 
sporty, na tenise se hraje týden co týden, od jara do podzimu, Ing. M. Papalová – chytáte se krásných 
argumentů, najednou rozhodnuto, proč  byli  vyjmuti  obyčejní občané, proč  na zastupitelstvu 
neproběhly informace?, jde o to, aby starosta přistupoval k věci demokratičtějším způsobem, na akce 
je vždy těžké sehnat lidi, chtěla by se zeptat členů ZO, kdy se oni účastní?, ona byla ráno pomáhat 
péci koláče - ani  na radovánky se maminky nesešly, to samé bude s tím hřištěm, radovánky – 
konečně pokošeno, starosta obce – konzultoval s p. předsedkyní sdružení, Ing. M. Papalová – p. 
předsedkyně chce zrušit tradici dětských radovánek, p. M. Kovář – účastnil  se všech jednání, řečeno, 
že ani  na ty radovánky se rodiče nenasbírají, nechápe tyto dotazy, zapomínáme, že hřiště bude 
víceúčelové, fotbal 6:6 nebo 7:7 lze hrát, hřiště bude pro všechny, nejen pro fotbal, po obci vylepeny  
plakáty, že se bude rušit hřiště, pořád nechápe, v čem je problém?, starosta obce – řešení není 
špatné,  proč  jsme nepřizvali  některé občany - to je kámen úrazu, on také chodí po vesnici a mluví 
s lidmi, zde jde o to, že já osobně jsem u toho nebyl – moje ješitnost, protože je Ing. M. Peřina pořád  
proti všemu, ale stále jen řeči - chtělo by to, bylo by třeba, dělat dotazníky a ankety - to je realita, jak to 
tu chodí, p. Petr Voznica – zápisy z rady jsou všechny na internetu, ve Zpravodaji č. 4 byly informace, 
jasně sdělovány realizační záměry v novém ÚP, informace o revitalizaci též, nyní nikdo neví?, Ing. Ivo 
Papala – je úžasné, jak všichni obhajují zrušení hřiště, zástupci za složky neoprávněni - členská 
základna to ví?, p. Petr Voznica – co navrhuje, jaké řešení využití?, starosta obce – žádal  o klid, 
řečeno mu bylo -  problémy budeme dělat, nedávno napadání co se všechno nedělá pro sport, i  Ing. 
M. Peřina, Ing. Miroslav Peřina – vázne údržba, loni  košení hřiště poprvé v červenci, starosta obce – 
vytáhne fakturu, jak fungovala Omorika, p. Petr Voznica – vždyť se řešila loni  stížnost, Ing. Miroslav 
Peřina – přinese příště fakturu, mluvíte jako o maličkosti, vždyť jde o fotbalovou plochu, p. J. 
Pavloková – ptala se na cenu, Ing. Miroslav Peřina – akce stojí milion dolarů,  starosta obce – žádá 
konkrétní připomínky, Ing. Ivo Papala  - v rámci revitalizace rušíme fotbalové hřiště, r. 1968 – 1969 – 
hrálo se, lidé udržovali – p. Funiok, p. Hrabec, fůry škváry na místa, kde se zasypávala voda, končí 
tím, že průšvih je v tom, že to lidem nechceme říci, starosta obce – mluví se o fotbalovém hřišti, které 
nemáme – nemá parametry, p. Karel  Mintěl – navrhuje, nejsou-li připomínky tak hlasovat, řeč  pořád 
dokola, Ing. Miroslav Peřina – od toho jsme ZO, abychom probírali, starosta obce dal  hlasovat o 
návrhu ukončit rozpravu: 
pro: 11,  proti: 1,  zdržel se:1,  starosta obce přednesl návrh na usnesení, hlasováno.
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Výsledek hlasování o akci revitalizace a sanace areálu:
pro: 11,  proti: 0,  zdržel se: 1,  nehlasoval:1.
Zastupitelstvo obce schvaluje:
Realizovat akci „Revitalizace a sanace volnočasového areálu“ v rozsahu předložené dokumentace na 
pozemku par. č. 397/7; 397/8, 397/23, 397/24, 401/1 a 485 v k. ú. Pitrov, obec Soběšovice.



c) Informace o revitalizaci Žermanicko-Těrlické oblasti.
Starosta obce - podal informace o plánovaných akcích v rámci revitalizace Žermanicko-Těrlické 
oblasti, opravy komunikací Rekreační, Červená, K hrázi, komunikace k Těrlicku rekonstruovaná 
společně.

d) Informace o územním plánu obce.
Starosta obce – přečetl  potřebné informace k ÚP obce, veřejné projednání se bude konat v pondělí 
12. 7. 2010 od 16:00 h v sále Nové Husarůvky, vyhláška i všechny projekty zveřejněny na 
internetových stránkách obce. 

e) Zápisy Mikroregionu Žermanické a Těrlické přehrady č. 72 a č. 73.
Starosta obce – přečetl přítomným zápisy z jednání Mikroregionu Žermanické a Těrlické přehrady č. 
72 a č. 73. 

13. Dotazy a připomínky.
Starosta obce otevřel diskusi, sdělil – kdo vydrží až do konce zasedání, obdrží dárek.
Ing. Ivo Papala – ať nejsme v létě překvapeni na dovolených, bude schválení ÚP na ZO v září nebo 
jindy?, starosta obce – narovnání ÚP je potřebné, naskýtají se problémy na stavebním úřadě, náš ÚP 
je v různých změnách nejasný, do září může počkat, Ing. O. Číž – zda by mohl předseda komise 
StaŽP jít prohlédnout ve vztahu k nemovitostem  okolí domu?, již o tom jednal s místostarostou, 
starosta obce – komise je poradním orgánem rady obce, která ji  dává úkoly, p. Miroslav Kovář - není 
problém, místostarosta – my jsme již domluveni, Ing. Ivo Papala – z jiného soudku, vrátí se 
k převodům soukromých pozemků pod místními komunikacemi, p. Nogol má kousek pozemku pod 
komunikací, jestli  můžeme čekat převod?, zastupitelé by měli  jít ostatním příkladem, starosta obce – 
máme víc těchto pozemků, v pasportu se liší, nové digitalizace v 3D, jednotlivé mapy přes sebe,  
vkládají se sítě, kanalizace, plynu, vody, z dosavadních digitalizovaných map nebylo někdy zřejmé, 
která ta komunikace jde mimo nebo jde jinde, je soukromou věcí, zda někdo, když vlastní pozemek je 
ochoten k převodu, Ing. Ivo Papala – jde to, když se ti lidé přesvědčují, Vy nejdete příkladem, proto to 
řekl, Ing. Miroslav Peřina – byly povodně, některé věci v obci problémové, zda se evidují škody jako 
v jiných obcích, zda je vůbec zájem, komunikace u p. Svačiny – zda to někdo sleduje, jsou tam 
problémy, zda je někdo zodpovědný?, jednou za čas se podívat, komise StaŽp se tomu nevěnuje, 
starosta obce – před 5-6 lety jsme dělali zásah do sesuvů – dopředu, svah by nyní ujel, odvodnili 
jsme, monitorujeme sesuvy na Pitrově spolu s místostarostou, vedle nemovitosti p. Peřinové je 
mostek, který nikdo nepovolil, firma, která dělala elektřinu má za úkol  vykopat příkop, p. J. Pavloková 
– je třeba něco udělat, Ing. Miroslav Peřina – co s tím bude?, starosta obce – projekt propojení  
Soběšovice – Těrlicko, chodník, povrch na cestu, kámen úrazu u p. Straky, udělal nový sjezd, Ing. 
Miroslav Peřina – dal si tam závoru, všechna auta co tam jezdí se točí, třikrát tam byl, bude letos?, 
starosta obce – již loni se projednávalo, zatím nedořešeno, Ing. Miroslav Peřina – jak je to s měřičem 
rychlosti, kdy bude?, starosta obce – byl návrh  na 1 sloup nebo 2, kde to osadit?, Ing. Miroslav Peřina 
- u p. Běhounka, lidi  chtějí dřív před obcí – u DPS, on není člen komise,  starosta obce –  nemusí být 
z komise, když chce názor od Ing. M. Peřiny, p. J. Pavloková – třetí dát v kopci, starosta obce – 
zvažovat náklady a finanční možnosti  obce, 200 tis. Kč, rozhoduje rada, ne on, p. J. Pavloková -  
příspěvek na činnost ČZS?, starosta obce – loni  500 Kč, letos jsme dali 1 tis. Kč, p. J. Pavloková – to 
je dobře, kolik má členů Sokol, je to aspoň 15?, p. Petr Voznica – zjistí, osobně jí sdělí, starosta obce 
– přes 20 členů, starosta obce – byl na Lučině, chystá se přenosný včelín, aby se mladí včelaři  učili, p. 
J. Pavloková – za mladých let byla včelstva po vesnici, dnes čím dál  méně, starosta obce – 
podporujeme tak, že se chystá další včelařské místo, Ing. Miroslav Peřina  - nemělo by se uložit radě 
zabývat se radarem?, starosta obce – souhlasí, dát do úkolů  zabezpečit montáž měřiče rychlosti, p. 
Václav Zahraj – když řidič vidí svou rychlost, zbrzdí ho to, starosta obce -  ukazatel jen rychlosti  nebo i 
„zpomal“?, p. Václav Zahraj, Ing. Miroslav Peřina – i  „zpomal“,  hlasováno o nákupu 2 ks radarů, 
doplněno umístění – směr ze Soběšovic na Domaslavice.
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Výsledek hlasování o nákupu 2 ks radarů:
pro: 13,  proti: 0,  zdržel se: 0.
Zastupitelstvo obce schvaluje:
Nákup 2 ks radarů pro měření rychlosti v obci.



14.  Návrh usnesení zastupitelstva obce. 
Předseda návrhové komise Ing. Ivo Papala přednesl návrh usnesení 19. zasedání Zastupitelstva obce 
Soběšovice.

15.  Závěr. 
Starosta obce Ing. Karel Obluk poděkoval přítomným za účast, popřál všem pěknou dovolenou, 
místostarosta se připojil, starosta obce pozval na 12. 7. 2010 na veřejné projednání ÚP, vyzval 
přítomné k posečkání – obdrží publikaci  a v 20:05 hodin  19. zasedání  Zastupitelstva  obce  
Soběšovice   ukončil.

Předseda návrhové komise:     Ing. Ivo Papala

Ověřovatelé zápisu:   MUDr. Anna Bošková

                           p. Václav Zahraj

Ing. Karel Obluk              p. Ivo Dominík  
 starosta  obce                                                      místostarosta obce 

Přílohy 
Listina přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice
Listina přítomných hostů 
Rozpočtové opatření 2/2010
Závěrečný účet obce a zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce za r. 2009
Usnesení Zastupitelstva obce Soběšovice

Zapisovatel: Milada Guziurová
  zaměstnanec obce

USNESENÍ

 19.  veřejného zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice
konaného dne 2010-06-09

I.  Zastupitelstvo obce Soběšovice projednalo a bere na vědomí:
1. Návrh pořadu  jednání  (programu)  19. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice.
2. Návrh složení návrhové komise 19. zasedání ZO: Ing. Ivo Papala, p. Miroslav Kovář, p. 

Stanislav Hrabec.                                                                                                                                                                                                       



3. Návrh ověřovatelů zápisu 19. zasedání ZO:  MUDr. Anna Bošková, p. Václav Zahraj.                                                                                                       
4. Zprávu o plnění usnesení ZO:      12. zasedání ZO -  úkol č. 4 zůstává,

  16. zasedání ZO -  úkol č.  2 zůstává.
5. Zprávu o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO.
6. Zápisy výborů ZO: výboru kontrolního ze dne 31. 5. 2010 a 1. 6. 2010 a výboru finančního ze 

dne 3. 6. 2010.
7. Stanovení počtu členů ZO do dalšího volebního období.
8. Závěrečný účet obce za rok 2009 a zprávu o výsledku  hospodaření obce za rok 2009.
9. Rozpočtové opatření č. 2 roku 2010.
10. Nabytí nemovitostí.
11. Realizaci „Zařízení dětského hřiště u ZŠ a MŠ“.
12. Realizaci“ Revitalizace a sanace volnočasového areálu“ – stávající sportoviště.
13. Informace o revitalizaci Žermanicko-Těrlické oblasti.
14. Informace o územním plánu obce.
15. Zápisy Mikroregionu Žermanické a Těrlické přehrady č. 72 a č. 73. 

II.         Zastupitelstvo obce Soběšovice ukládá:
1. Zveřejnit na úřední desce obecního úřadu do dvou dnů stanovení počtu členů Zastupitelstva 

obce Soběšovice  do dalšího volebního období na 15 členů.
2. Uzavřít darovací smlouvu mezi vlastníky: p. Liczmanem Jindřichem, p. Liczmanem 

Stanislavem, p. Liczmanem Janem,  p. Šimonovou Annou a Obcí Soběšovice jako 
obdarovaným 12/56 pozemku par. č. 667 o výměře 1 067 m2, 12/56 pozemku par. č. 321/2 o 
výměře 525 m2, 12/56 pozemku par. č. 321/4 o výměře 235 m2, vše v k. ú. Horní Soběšovice.

3. Ověřovatelům  zápisu  z 18. VZ ZO prověřit námitky Ing. Ivo Papaly  k zápisu z 18. VZ ZO 
z 10. 3. 2010.

4. Radě obce zabezpečit nákup a montáž měřiče rychlosti v obci do 30. 6. 2010.

- 2 -

III.      Zastupitelstvo obce Soběšovice schvaluje:
1. Pořad  jednání  (program)  19. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice.
2. Návrhovou komisi 19. zasedání ZO ve složení: Ing. Ivo Papala, p. Miroslav Kovář, p. Stanislav 

Hrabec.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
3. Ověřovatele zápisu 19. zasedání ZO:  MUDr. Anna Bošková, p. Václav Zahraj.                                                      
4. Stanovení počtu členů Zastupitelstva obce Soběšovice  do dalšího volebního období na 15 

členů  podle ust. § 67 a § 68 zákona  č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

5. Závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2009 a souhlasí s celoročním hospodařením obce za 
rok 2009 „bez výhrad“.



6. Rozpočtové opatření č. 2/2010: v příjmech zvýšení o 613 000,00 Kč, ve výdajích zvýšení o 
613 000,00 Kč.

7. Darovací smlouvu mezi  vlastníky: p. Liczmanem Jindřichem, p. Liczmanem Stanislavem,  p. 
Liczmanem Janem, p. Šimonovou Annou  jako  dárci   a  Obcí  Soběšovice  jako obdarovaným  
12/56 pozemku par. č. 667 o výměře 1 067 m2, 12/56 pozemku par. č. 321/2 o výměře 525 
m2, 12/56 pozemku par. č. 321/4 o výměře 235 m2, vše v k. ú. Horní Soběšovice.

8. Realizovat „Zařízení dětského hřiště u ZŠ a MŠ“ v rozsahu předložené dokumentace na 
pozemku par. č. 453/10 a  453/2  v  k. ú. Horní Soběšovice.

9. Realizovat akci „Revitalizace a sanace volnočasového areálu“ v rozsahu předložené 
dokumentace na pozemku par. č. 397/7; 397/8, 397/23, 397/24, 401/1 a 485 v k. ú. Pitrov, 
obec Soběšovice.

10. Nákup 2 ks radarů pro měření rychlosti v obci.

Předseda návrhové komise:     Ing. Ivo Papala  

Ověřovatelé zápisu:   MUDr. Anna Bošková
                    p. Václav Zahraj

Ing. Karel Obluk              p. Ivo Dominík 
 starosta  obce                                                      místostarosta obce 






